
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete  
Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottságának 

 
2019. január 23-án, szerdán 08:00 órakor megtartott rendes nyílt ülésének 

 
jegyzőkönyve 

 
1/2019. (I. 23.) határozat a jegyzőkönyv hitelesítőről 
2/2019. (I. 23.) határozat a napirendi pontokról 
3/2019. (I.23.) határozat Őrbottyán Város Önkormányzat Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 2019. évi munkatervéről 
4/2019. (I. 23.) határozat a „Települések felszíni csapadékvíz-elvezetés létesítményeinek 
fejlesztése, a települési vízgazdálkodás korszerűsítésének támogatása Pest megyében 
PM_CSAPVIZGAZD_2018” című pályázatról 
5/2019. (I. 23.) határozat a „Települések felszíni csapadékvíz-elvezetés létesítményeinek 
fejlesztése, a települési vízgazdálkodás korszerűsítésének támogatása Pest megyében 
PM_CSAPVIZGAZD_2018” című pályázatról 
6/2019. (I. 23.) határozat a „Kiegyenlítő bérrendezési alap támogatás” pályázatról 
 

Jegyzőkönyv 
 
Készült: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 2019. január 23-án, szerdán 08:00 órakor kezdődő rendes nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak: Kollár Sándor    bizottsági elnök 
 Csernákné Szoboszlai Szilvia  bizottsági tag 
 Dékány András    bizottsági tag 
 Lebek Péter     bizottsági tag 8.05-től 
 Szántó Veronika    bizottsági tag 
 Kmetty Károly    polgármester 
 Szabó István    alpolgármester 
 Gállné Mezősi Szilvia   jegyző 
 Kiskuti Petra    aljegyző 
 Károlyfi Levente    műszaki irodavezető 
 Benedek Éva    képviselő 
 Oláh Henrietta    jegyzőkönyvvezető 
 
Meghívó szerinti napirendi pontok: 
 
Nyílt ülés keretében: 
 

1. A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 2019. évi munkaterve 
2. Döntés pályázat benyújtásáról és a megvalósításhoz szükséges önerő biztosításáról 
3. Döntés „Kiegyenlítő bérrendezési alap támogatás” című pályázat benyújtásáról 
4. Egyebek 

 
Zárt ülés keretében: 
 

5. Őrbottyán, zártkert 2077 hrsz. alatti önkormányzati ingatlan értékesítésére vonatkozó ajánlat 
elbírálása 

6. Egyebek 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Tisztelettel köszöntöm a megjelenteket a Pénzügyi bizottság rendes 
ülésén. Megállapítom, hogy a bizottság 4 fővel van jelen, határozatképes. Lebek Péter nem jelezte 
távolmaradását, majd érkezik. Jegyzőkönyv hitelesítőnek felkérem Szántó Veronika bizottsági tagot, aki 
ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel szavazzon. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő a jegyzőkönyv hitelesítőről, 
amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd 
kihirdette az alábbi határozatot. 
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Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 1/2019. (I. 23.) határozata a jegyzőkönyv hitelesítőről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
2019. január 23-án, szerdán 08:00 órakor tartandó rendes nyílt ülés jegyzőkönyv hitelesítőjének Szántó 
Veronika bizottsági tagot választja. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: A második körben kiküldött kiegészített meghívóval kapcsolatban 
van-e valakinek kérdése, kiegészíteni valója? Amennyiben nincsen, aki a napirendet elfogadja, az kérem 
kézfelemeléssel szavazzon. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő a napirendről, melyet a 
bizottság 4 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az 
alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 2/2018. (I. 23.) határozata a napirendi pontokról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága az 
ülés napirendjét az alábbiak szerint elfogadta: 

Nyílt ülés keretében: 

 

1. A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 2019. évi munkaterve 

2. Döntés pályázat benyújtásáról és a megvalósításhoz szükséges 
önerő biztosításáról 

3. Döntés „Kiegyenlítő bérrendezési alap támogatás” című pályázat 
benyújtásáról 

4. Egyebek 

Zárt ülés keretében: 

 

5. Őrbottyán, zártkert 2077 hrsz. alatti önkormányzati ingatlan 
értékesítésére vonatkozó ajánlat elbírálása 

6. Egyebek 

1. napirendi pont: A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 2019. évi munkaterve 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: A munkaterv a testület tavaly elfogadott munkaterve alapján készült 
el. Ezzel kapcsolatban van-e kérdés? 

Benedek Éva képviselő: A februári ülésről hiányolom az alpolgármesteri beszámolót. A szeptemberi 
ülés direkt van 11-re időzítve?  

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Köszönöm az észrevételt. Akkor a februári üléshez beírjuk az 
alpolgármesteri beszámolót és a szeptemberi ülést pedig átírjuk 18-ra. Amennyiben nincsen egyéb 
hozzászólás, észrevétel, aki a munkatervet elfogadja ezzel a két javaslattal az kérem kézfelemeléssel 
jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, amelyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottságának 3/2019. (I.23.) 
határozata Őrbottyán Város Önkormányzat Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottságának 2019. 
évi munkatervéről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
2019. évi munkatervét a határozat melléklete szerint elfogadja. 
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Melléklet 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 3/2019. (I. 23.) határozatához 

Őrbottyán Város Önkormányzat Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottságának 2019. évi 
munkaterve 

2019. január 23. szerda  

A PTB 2019. évi munkaterve  

Előterjesztő:   elnök  

 Előterjesztés készítője: elnök 

 

2019. február 20. szerda  

Őrbottyán Város Önkormányzat 2019. évi költségvetése 

Előterjesztő:    polgármester 

Előterjesztés készítője: jegyző 

Őrbottyán Város Önkormányzata saját bevételeinek és adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő 
fizetési kötelezettségeinek megállapítása a 2020-2022. évekre 

Előterjesztő:    polgármester 

Előterjesztés készítője: jegyző 

A Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 2018. évi beszámolója  

Előterjesztő:    elnök 

Előterjesztés készítője: elnök 

Alpolgármester 2018. évi beszámolója  

Előterjesztő: alpolgármester 

Előterjesztés készítője: alpolgármester 

 

2019. március 20. szerda  

A 2019. évi közbeszerzési terv elfogadása 

Előterjesztő:    polgármester 

Előterjesztés készítője: jegyző 

 

2019. április 17. szerda  

 

2019. május 22 szerda  

Zárszámadás Őrbottyán Város Önkormányzat 2018. évi gazdálkodásáról 

Előterjesztő:    polgármester 

Előterjesztés készítője: jegyző 

Őrbottyán Város Önkormányzata és intézményei 2018. évi belső ellenőrzéséről szóló jelentés 

Előterjesztő:    polgármester 

Előterjesztés készítője: jegyző 

Beszámoló a helyi adóbevételek alakulásáról 

Előterjesztő:  jegyző 

Előterjesztés készítője: Adócsoport vezetője  
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Az Őrbottyáni GAMESZ tájékoztatója a 2018. év és 2019. évi I. félév tevékenységéről 

Előterjesztő: GAMESZ igazgató 

Előterjesztés készítője: GAMESZ igazgató 

Az előterjesztést tárgyalja: Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 

2019. június 19. szerda  

 

2019. szeptember 18. szerda  

 

2019. október 24. csütörtök  

 

2019. november 20. szerda  

Helyi adórendelet felülvizsgálata 

Előterjesztő: Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság 

Előterjesztés készítője: aljegyző 

 

2019. december 11. szerda  

A Képviselő-testület 2020. évi munkatervének előkészítése 

Előterjesztő:   polgármester 

 

2020. évi belső ellenőrzési terv jóváhagyása  

Előterjesztő:    polgármester 

Előterjesztés készítője: jegyző 

2. napirendi pont: Döntés pályázat benyújtásáról és a megvalósításhoz szükséges önerő 
biztosításáról 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Kérdés ezzel kapcsolatban van valakinek? 

Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Kettő határozatot kérnek. Egyetlen egy módosítást szeretnék tenni, hogy 
nem a környezetvédelmi alap terhére, hanem az önkormányzati éves költségvetés terhére biztosítaná a 
képviselő-testület az önerőt. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Szeretném kérdezni, hogy milyen területről van szó? 

Kmetty Károly polgármester: Az Arany János utca és a körforgalom között a csapadákvíz-
elvezetésének megoldása a Rákóczin. A talajszint alá vinnénk le a rendszereket. Gyűjtőaknák lennének, 
amit időnként takarítani kell. Azt a helyzetet próbáljuk fenntartani, ami hosszú évek óta kialakult, ahol az 
árkokat betemették. Az utat nem érintené ez a munkálat. A Közúttal felvettük a kapcsolatot, hogy 
amennyiben ez megvalósul akkor rendbe hoznák majd az utat. 

Lebek Péter 08 óra 05 perckor megérkezett a Tanácsterembe. 

Kmetty Károly polgármester: Ami még fontos, hogy a Csap utca, Major köz és a Domb utca 
viszonylatban is rendeződik a helyzet és reményeink szerint semmiféle hordalék nem fog a Rákóczi 
Ferenc utcára kijutni. 

Károlyfi Levente műszaki irodavezető: Pár szóval kiegészítve, maga a csapadékvíz-elvezető rendszer 
úgy épült fel, hogy a Rákóczi utcán az óvoda előtt a két oldalt, ahol a vízelvezető árkok néhol látszódnak 
csak, azon a nyomvonalon két zártrendszer alakulna ki szikkasztóaknákkal. Nagyságrendileg 40 
szikkasztóakna lesz elhelyezve a Rákóczi Ferenc utca vonalán és ha ezek a szikkasztóárkok 
megtelnének akkor egyfajta túlfolyóként szolgálna a zárt rendszer. Kisebb esőzéseknél nem is fog eljutni 
a víz a körforgalomig. A Csap utcában a Major közig terjedő szakasz és a Domb utca a Major köz és a 
Rákóczi Ferenc utca közötti szakaszon hasonló vízelvezető rendszer alakulna ki, mint ami jelenleg a 
Molnár Ferenc utcában valósult meg.  
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Dékány András bizottsági tag: A karbantartás kinek a feladata lesz? 

Kmetty Károly polgármester: Gameszé, de szivattyúval ki lehet szedni a hordalékot amennyiben az 
összegyűlik. Elvileg már nem is fog bemenni hordalék a rendszerbe, megvan az a technológia, amivel 
ezt lehet takarítani. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: A Csap utcában azon a részen, ahol nincsen szilárd útburkolat ott 
ugyan az a verzió lesz, mint a Táncsics utcánál? 

Károlyfi Levente műszaki irodavezető: Hasonló lesz a kialakult állapot, mint a Hegyi György és a Csap 
utcában, tehát az útjavítás is meg fog történni és egy mart aszfaltos terítést kap a felső része. Annyival 
egészül ki, a Csurgó utcához képest, hogy mind két oldalon a szegély építése meg fog történni és a két 
szegély közé fog kerülni ez a mart aszfaltos burkolat. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Állandó problémát jelent a Rákóczi utcán a hó eltakarítása. A Közút 
vagy a Gamesz takarítja? 

Károlyfi Levente műszaki irodavezető: Amikor egyeztettük a műszaki tartalmat, akkor a Magyar Közút 
azt engedte volna meg, hogy zárt rendszer legyen vízvisszatartás nélkül, hogy ne kelljen takarítania, de 
ennél a pályázatnál ez kevesebb pontot ér, emiatt az a közös megállapodás született, hogy hozzájárulnak 
ehhez a megoldáshoz, de a fenntartását és a tisztítását az Önkormányzatnak kell vállalnia. 

Szabó István alpolgármester: A Csap utca és Domb utca martaszfaltozása a szegélykővel benne van 
ebben az összegben vagy ez egy külön költséget jelent? 

Károlyfi Levente műszaki irodavezető: A szegélyépítés és egy 10 cm-es mart aszfaltos terítés is benne 
van az összegben. A valóságban majd meglátjuk, hogy ez a mart aszfalt hogyan fog összeállni. Kalkulálni 
kell azzal, hogy ha ez nem sikerül, akkor később majd egy 5 cm-et vissza kell marni és arra viszont lehet 
rakni meleg aszfaltot, de ez majd évek során derül ki. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Köszönöm szépen. Van még kérdés? Amennyiben nincsen, aki azzal 
a módosítással, hogy az önkormányzat költségvetésének terhére biztosítjuk az önerőt elfogadásra 
javasolja a képviselő-testületnek a határozati javaslatot, az kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, amelyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottságának 4/2019. (I. 23.) 
határozata a „Települések felszíni csapadékvíz-elvezetés létesítményeinek fejlesztése, a 
települési vízgazdálkodás korszerűsítésének támogatása Pest megyében 
PM_CSAPVIZGAZD_2018” című pályázatról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete úgy határoz, hogy pályázatot nyújt be a „Települések 
felszíni csapadékvíz-elvezetés létesítményeinek fejlesztése, a települési vízgazdálkodás 
korszerűsítésének támogatása Pest megyében PM_CSAPVIZGAZD_2018” című pályázati kiírásra. 

Beruházással érintett ingatlan címe és helyrajzi száma: 

▪ 2162 Őrbottyán, Rákóczi utca (hrsz: 64/1) 

▪ 2162 Őrbottyán, Domb utca (hrsz: 34) 

▪ 2162 Őrbottyán, Csap utca (hrsz: 319) 

▪ 2162 Őrbottyán, Major köz (hrsz: 309/2) 

A biztosítandó saját erőt Őrbottyán Város Önkormányzat éves 
költségvetésének terhére 15.525.886 forint összegben biztosítja. 

- a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Aki a pályázat benyújtását támogatja és elfogadásra javasolja a 
képviselő-testületnek a határozati javaslatot az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, amelyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 
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Őrbottyán Város Önkormányzat Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottságának 5/2019. (I. 23.) 
határozata a „Települések felszíni csapadékvíz-elvezetés létesítményeinek fejlesztése, a 
települési vízgazdálkodás korszerűsítésének támogatása Pest megyében 
PM_CSAPVIZGAZD_2018” című pályázatról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint: 

Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete úgy határoz, hogy pályázatot nyújt be a „Települések 
felszíni csapadékvíz-elvezetés létesítményeinek fejlesztése, a települési vízgazdálkodás 
korszerűsítésének támogatása Pest megyében PM_CSAPVIZGAZD_2018” című pályázati kiírásra. A 
képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására, illetve a pályázat 
benyújtásához hozzájárul. 

- a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

3. napirendi pont: Döntés „Kiegyenlítő bérrendezési alap támogatás” című pályázat benyújtásáról 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Én azt szeretném kérdezni, hogy ha megnyerjük a pályázatot akkor 
finanszírozva lesz az összeg egy része, ha nem, akkor meg sajáterőből történik az emelés? 

Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Ha jól töltjük ki a pályázati adatlapot akkor az elismert létszám alapján 
ezt a pénzt reményeink szerint az önkormányzatok meg fogják kapni. 

Kiskuti Petra aljegyző: Volt egy költségvetési törvény módosítás, amibe 10 milliárd Ft-ot különített el a 
Kormány erre a célra, és a pályázati kiíráshoz csatoltak egy ilyen gyakori kérdések című rovatot, amibe 
többek között ezt a kérdést is feltették a kollégák, hogy mi történik ebben az esetben és azt mondták, 
hogy jogszerűen benyújtott pályázat esetén nincs mérlegelés, tehát ha benyújtjuk, akkor azt a kiírás 
alapján megkapjuk. 

Benedek Éva képviselő: Ha ezt most megnyerjük és megemeljük akkor jövőre ez már nem lesz? 

Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Igen, ez 1 évig van csak. Egyébként, ha ezt most megtesszük azzal a 
kollegák egy részének a fizetése nem fog emelkedni mert, hogy a munkatársak nagy részének a fizetése 
nem éri el a garantált bérminimumot a köztisztviselői törvény besorolása alapján. 

Benedek Éva képviselő: Csak nem mi fizetjük. 

Gállné Mezősi Szilvia jegyző: Igen. 

Kiskuti Petra aljegyző: Ezt a költségvetésbe ugyan úgy be kell majd tervezni. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Nagy valószínűséggel előbb lesz a költségvetésünkről döntés, mint 
ahogyan a pályázatot elbírálják. 

Kiskuti Petra aljegyző: február 28-án dönt a miniszter. Én úgy tudom Gabi már foglalkozik a 
számításokkal. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Van-e még kérdés? Amennyiben nincsen, aki elfogadásra javasolja 
a képviselő-testületnek a határozati javaslatot az kérem kézfelemeléssel szavazzon. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, amelyet a bizottság 5 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottságának 6/2019. (I. 23.) 
határozata a „Kiegyenlítő bérrendezési alap támogatás” pályázatról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, amely szerint 

1. Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete úgy határoz, hogy pályázatot nyújt be a 
„Kiegyenlítő bérrendezési alap támogatás” című pályázat keretében az Őrbottyáni Polgármesteri 
Hivatalban foglalkoztatott köztisztviselők illetményalapjának emelésére. 

2. Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete vállalja, hogy az illetményalapot 2019. évre 
vonatkozóan – 2019. január 1-jétől kezdődően – a Magyarország 2019. évi központi 
költségvetéséről szóló 2018. évi L. törvény 60. § (1) bekezdése szerinti 38 650 forint összegű 
illetményalaphoz képest 20 %-kal emelt összegben, azaz 46 380 forintban állapítja meg.  

3. Őrbottyán Város Önkormányzat képviselő-testülete kijelenti, 2018. július 1-jén a Magyarország 
2018. évi központi költségvetéséről szóló 2017. évi C. törvény 59. § (1) bekezdésében 
meghatározott 38 650 forint összegű illetményalapot alkalmazta.  
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4. Felkéri a jegyzőt, hogy a Magyarország 2019. évi központi költségvetéséről szóló 2018. évi L. 
törvény 60. § (6) bekezdése alapján az illetményalap emelésére vonatkozó önkormányzati 
rendeletet terjessze Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete elé. 

 

- a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

4. napirendi pont: Egyebek 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Van esetleg valakinek mondanivalója? Amennyiben nincsen akkor 
köszönöm szépen a részvételt a nyílt ülést bezárom és zárt ülés keretében folytatnánk a munkát. 

Kollár Sándor a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke a nyílt ülést 08 óra 18 perckor 
bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 

 

Kollár Sándor Szántó Veronika 

bizottsági elnök bizottsági tag 

 jegyzőkönyv hitelesítő 

 

 


